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“Het Roer moet om”   en dat moet samen 

Uitnodiging Spoedberaad Dierenwelzijn                 CM./703245.25jn024szwn 

Het verslag. 

De uitnodiging op 25 Januari 2024 van Sportvisserij Zuidwest Nederland 

en visvereniging ERHV uit Ridderkerk, Clubgebouw aan de Vlasstraat 10. 

Hieronder mijn bevindingen  

         

Wil ik graag als bestuurder en projectadviseur van HSV ’s-Hertogenbosch, 

graag het bestuur van ERHV bedanken voor hun gastvrije ontvangst in 

Ridderkerk. Na de kennismaking en de koffie met de verschillende colle-

ga’s, werd de bijeenkomst door de spreker o.l.v. Bas van Gerwen ingeleid 

en geopend. Er zijn vanavond drie sprekers die hun visie geven op de 

ontstaande dreigende situaties m.b.t. de zoetwater- en zee vissende 

collega’s in Nederland.  

 

Wie zijn de dreigende partijen, activistische dierenorganisaties. 

➢ Wakkerdier (A. Hilhorst) --- Partij voor de Dieren --- Animals-Rigt en 

tientallen andere activistisch dierenorganisaties. Daar straks meer 

over.         

 Uitnodiging./inleiding door directeur van 

SZWN de heer Anton Maas. 
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Zoals Anton Maas, in zijn uitnodigingsbrief memoreerde hij aan alle 

bestuurders van de verschillenden visverenigingen, de hengelsport staat 

onderdruk en niet alleen in onze regio Brabant, maar in heel Nederland. 

Wat is er aan de hand en waarom worden wij bedreigd als vissend 

Nederland!  

Bas, geeft eerst het welkomstwoord aan de directeur Anton Maas van 

Sportvisserij Zuidwest Nederland. Anton, geeft op zijn eigen speelse 

manier aan wat er op het spel staat. De visruimte van onze eigen SZWN 

zal de komende decennia veel meer onderdruk komen te staan en op 

termijn steeds meer worden ingekort of zelf helemaal verboden om te 

kunnen vissen! 

Activisten Dierenbeschermingsorganisaties laten zich veel gelegen om de 

vissers het vissen steeds moeilijker te maken. Ook andere dieren  

organisaties maken moeilijke tijden door om hun/onze hobby’s op een 

vreedzame wijzen te kunnen blijven uitoefenen. Anton noemde in zijn 

uitnodigingsbrief drie belangrijke punten maar zelf kan ik er nog wel 

enkele aan toevoegen, waaronder, 

➢ Door het niet uitgeven, c.q. beperken of zelfs stoppen van 

visrechten in de verschillenden gemeentes. 

➢ Het sportvissen onmogelijke te maken door slecht onderhoud (ik heb 

een meer positievere ervaring) 

➢ Huurders en pacht hebbende van gemeentelijke viswateren door 

verlangding toe te staan door plompenbladeren, riet en ander 

achterstallig groenonderhoud! 

➢ Vervuiling van het oppervlaktewater en slecht onderhoud van de 

oevers. 

➢ Ook door het slechte imago van vissport- en karper vissers zelf die 

het heeft op dit moment!  

Anton, dankt iedereen voor de grote opkomst van, vanavond hier in de (te 

kleine) maar gezellige viskantine van “De Waal” EHRV in Ridderkerk. 

Bas van Gerwen, bedankt Anton Maas en introduceert Klaas Dijkstra, en 

geeft het woord aan Klaas Dijkstra voor zijn presentatie. 

De presentatie  

 Klaas Dijkstra directeur van Zels Marketing, gaat het 

ons allemaal vertellen over zijn 30-jarige ervaringen in de  maatschap-
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pelijke organisaties waar Klaas actief is en die ernstig worden bedreigd 

waaronder; De jagersvereniging, de paardensector, de vlees houdende 

sector en vele nadere organisaties. Klaas, is tevens communicatiedeskun-

dige en trainer in de wereld van dierenwelzijnsorganisaties. Klaas Dijkstra 

geeft training in hoe slimme dierenactivisten zich steeds meer meester 

maken van infiltraties en protesteren tegen de bekende instanties zoals; 

het Rijk, Provincies, Gemeenten en vele andere dierenwelzijnsorganisaties 

waaronder vissend Nederland. Om alles goed te kunnen begrijpen doet hij 

een poging om duidelijk te krijgen hoe men te werk moeten gaan de 

komende periode. 

Klaas, is goed ingevoerd in Brussel, waar de beleidsmakers zitten die 

wetgevingen maken en waar ontzettend veel gelobbyd wordt door ver-

schillenden welzijnsorganisaties, w.o. boerenwelzijn, de jagersvereniging, 

leveranciers van landbouwproducten, leveranciers vlees enz., en geeft 

tevens een beeld van hoe invloed kan wordt uitgeoefend in deze organisa-

ties. Ook is Klaas zelfs lid van verschillenden van deze activistische partij-

en waaronder Partij voor de dieren. Jullie zullen zich afvragen waarom ik 

lid ben van Partij voor de Dieren, wel om de volgende rede; ik wil weten 

wat er binnen deze activistische organisaties leeft en welke strategieën 

men bedenkt en ontwikkeld. En zo kan ik (enige) invloed uitoefenen en 

zelfs bijsturen of tegen argumenten op tafel te kunnen leggen of zelfs 

waar mogelijk bij te sturen! 

 

 Mijn persoonlijk vrijwilligers bijdrage. 

Ik ben zeer gegrepen door Klaas zijn betoog en ben daardoor extra 

geïnspireerd geraakt om nog actiever deel te nemen in dit proces van 

Dierenactivisme tegen te gaan. Zelf loop ik meer dan 53 jaar mee in het 

vrijwilligers-corps, uiteenlopend in de verschillende takken in o.a. sport, 

medisch, sociaal-maatschappelijke organisaties. In bestuurlijke zin wel te 

verstaan. Daardoor zijn door mij op verschillenden niveaus contacten 

gelegd die mij overal binnen hebben gebracht; 

Op Provinciaal, >>> Gemeentelijk niveaus zoals, >>> Waterschappen, 

Natuurorganisaties, >>> Brabant landschap >>> Staatbosbeheer, >>> 

Rijkswaterstaat en met Sportvisserij Zuidwest Nederland en overige 

instanties. En heb contact weten te leggen met de juiste mensen van 

Wethouder tot Raadslid en Gemeentelijke medewerkers en afdelingen. 
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Ben nu zins een jaar weer actief bij HSV ’s-Hertogenbosch als project-

adviseur. En werk nauw samen met de gemeente ’s-Hertogenbosch en de 

Waterschappen; De Dommel en Aa en Maas bij het aanleggen van; 40 c/m 

waterpeilverhogingen op de Zuiderplas. Het aanleggen van visstekken, 

botensteiger, groenonderhoud, botenhelling en handhaving activiteiten op 

de verschillenden door HSV-DB gepachte wateren zoals de Zuiderplas, 

Provincieplas, deel van de Ertveldplas en de IJzeren Vrouw, allemaal 

gelegen in ‘s-Hertogenbosch. Daarvoor was ik ruim 35 jaar lid van HSV-

Ons Genoegen Maaspoort, waarvan 28 als voorzitter. Na die periode werd 

ik gevraagd om bij een andere visvereniging(en) in Den Bosch gevraagd 

om het bestuur daar te komen ondersteunen en te herstructureren met de 

opgebouwde kennis. Bovendien zocht ik een nieuwe andere uitdaging om 

bij een andere (vis) vereniging(en) om daar kennisoverdracht te bewerk-

stelligen door mij opgedaan de afgelopen decennia elders in de verschil-

lenden organisaties, waaronder, 29 jaar bij de voetbalvereniging RK-VV 

Emplina als jeugd en vicevoorzitter, 12 jaar als OK-begeleider in JBZ-

ziekenhuis en met mijn eigen bedrijf en meer!  

Om toch weer terug te komen op het verhaal van Klaas Dijkstra, waar-

onder; Greenpeace, Wakkerdier, Amimal-Rigt, de Vriendenloterij en 

andere Goeden Doelen Organisaties waar veel gelden omgaan en waar-

door wij medefinancier worden van deze activistische dierenorganisaties 

want daar gaat veel geld naar toe. Dus worden wij indirect benadeeld in 

onze visactiviteiten op termijn, als wij deze Partijen waaronder; Partij voor 

de Dieren en andere organisaties hun gang laten gaan. Daarom moeten 

wij gezamenlijke als visvereniging-en samen optrekken met onze eigen 

Sportvisserij Nederland en de  barricade op. Ook het ontwikkelen van 

tegenmaatregelen op landelijk niveau en dit beleid groots uit te dragen 

naar alle zeven federaties. Ook vanuit Bilthoven zal men zich meer 

moeten gaan bezighouden met dit tegengeluid. Zoek contact(en) met de 

plaatselijk overheden, leg contacten met de Wethouder(s) of beleidsmede-

werker(s) en schroom niet om met deze activistische organisaties in 

gesprek te gaan. Laat je horen en probeer de discussie aan te gaan en 

(tegen) argumenten te gebruiken, zonder daar fysiek geweld bij te gebrui-

ken. Want deze mensen lopen vaak met een body Cam op hun borst en 

provoceren graag. Probeer confrontatie(s) in het veld te voorkomen en 

film desnoods de aanval zelf. Op afstand, daarmee heb je zelf altijd 

bewijslast voorhanden. Misschien heb je die  nodig, waarmee je bij even-

tuele rechtszaken bewijs kunt overleggen. Deze activistische dieren-

organisaties zijn tegen vissen in het algemeen. Ook weerhaken, vis mis-

handeling, loodvrij vissen en een algeheel verbod op sportvissen toeteren 

dagelijks via de media krant en TV. Bedenk wel waar deze mensen 

allemaal bezig zijn en zelfs instaat zijn dit groots te filmen, desnoods 

zetten zij drones in om zo bewijslast(en) te verzamelen.  
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Dus ben op je hoede en laat de karper en vissen goed landen op een 

vismat en een het visnet. Zorg voor de juiste behandeling van vissen in 

het algemeen. En zorg ook voor een goede training en begeleiding vanuit 

je eigen vereniging. Dat van je eigen leden, en je eigen vis-controleurs en 

overige bestuurders.  

Zorg ook voor de juiste handhaving en dat je de juiste mensen op de juist 

plaats zet binnen je eigen vereniging. En waar ze het beste functioneren 

in je eigen commissie (s) En laat ze tot hun recht komen en laat inspraak 

toe en zorg voor een open verenigingsbeleid en duidelijkheid. En betrek 

de leden in dit zo belangrijke traject. Zorg voor aandacht en begeleiding in 

dit dossier. 

 

 Extra Beleidsontwikkelingen: Die vanuit het 

hoofdkantoor in Bilthoven moeten komen. Sportvisserij Nederland moet 

naar mij mening het volgende ondernemen, o.a. 

➢ Meer bestuurlijke lobbywerk richting Den Haag en andere over-

heidsinstellingen en schep de juiste voorwaarden voor verenigings-

besturen.  

➢ Meer aandacht in de media die aan beeldvorming doen met deze 

activistische organisaties en dit weerleggen en stelling nemen daarin 

➢ Daar tegenwerpingen tegen inbrengen en discussie aangaan. 

➢ Meer regionale trainingen ingang zetten en daarin begeleiden. 

➢ Jeugd erbij betrekken en oudere expertise inzetten en kennis bij 

brengen en motiveren. 

➢ Voorkom onjuiste berichtgeving door meer aan communicatie te 

doen desnoods lobbyen in Brussel met onze Nederlandse vertegen-

woordigers daar. 

➢ Meer financiële bijdragen aan nieuw ontwikkelde plannen. 

➢ En laat de Sportvisserij medewerkers meer naar buitentreden zoals 

werd gevraagd door de aanwezige tijdens deze bijeenkomst. 

➢ Geeft duidelijkheid aan de zeven landelijke federaties.  

➢ Dus Anton Maas er is werk aan de winkel. 

➢ En blijf eerlijk en geeft meer aandacht aan uitbreiding BOA’s en 

Handhaving binnen onze organisatie SZWN. 

➢ Zorg dat je goede contacten met gemeenten onderhoud en waar 

mogelijk adviseert. 
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 Wat kunnen (moeten) de 

visverenigingen zelf doen, ik denk aan het volgende; 

 

 

• Zoek eens contact met de eigen lokale dierenwelzijnsorganisatie. 

• Of bezoek eens een raadvergadering over welzijnsvraagstukken in je 

eigen gemeente. 

• Ga eens op bezoek bij de plaatselijke Partij voor de Dieren of meld 

je desnoods aan als lid of bezoek openbare vergadering.  

• Raadslid Partij voor de dieren in Den Bosch is Raadslid Eileen 

Samshuijzen. 

• Kijk op website van deze de verschillende groeperingen! 

• Laat je informeren door waterschappen i.v.m. vervuiling van 

oppervlaktewater. (zinklozing vanuit België)  

• En zorg voor een eigen voorlichtingscampagnes binnen de regio ’s-

Hertogenbosch of zoek samenwerkingsverbanden met de 

visverenigingen aldaar. 

• Maak gebruik van de expertise van Andre Akkermans en Witse van 

Alten van SZWN. 

• Maak je eigen HSV-visvereniging zichtbaar en organiseer schoon-

maakacties en doe mee aan gemeentelijke acties en activiteiten. 

• Het is een groot woord, maar pas meer strategische en marketing-

activiteiten binnen je eigen vereniging toe waar het kan! 

 

Zo kan ik nog wel even doorgaan maar laat ik het hierbij maar laten. Ik 

kan er boeken over schrijven. Er kan volgens mij op dit moment maar een 

conclusie worden getrokken en dat is, na het luisteren van Klaas Dijkstra 

zijn bevlogen betoog. Dat de Dieren activistische lobby alle dierensporten 

in het verdomhoekje drukt en daar moeten we tegen in opstand komen. 

Denk ook aan de ecologische autoriteit, of Natura-2000 en tegenwerking 

van enkele natuurorganisaties onderling. Of de uitdroging van natuurge-

bied(en) als b.v. De Bossche Broek in ’s-Hertogenbosch. Waar wij samen 

met al die organisaties zoals eerder genoemd stappen aan het nemen zijn 

om dit tegen te gaan. En wat denk je van het Stikstof dossier, het gevaar 

komt van meerder kanten op ons af. Dus actie. 
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En als ik daar een extra bijdrage aan kan/mag leveren/geven binnen onze 

landelijke Sportvisserij Organisatie dan hoor ik het graag, wij hebben wel 

tijdens deze bijeenkomst in Ridderkerk de wens uitgesproken gemeen-

schappelijk HSV ’s-Hertogenbosch om samen op te trekken in dit dossier 

met HSV-Ons Genoegen Maaspoort, teken ik, 

Met vriendelijke groet, 

 

Cees Melis,  

Projectadviseur van HSV- ’s-Hertogenbosch.  


